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Dotvczv: 
ł,!_su{t!ęcia nanoŚÓwTzecznvch z korvta rzeki Scinawką w Sołectwie lJnisław
sIaski. w okolicach nieruchomoś

W nawiązaniu do:
1) mojej interpelacji z dnia 27.01.2015 r.,
2) Pana oswiadczenia złożonego w trakcie sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 29czerwca 2015 r. - wYciąg z Protokołu Nr Xl/15, strona 23 - cytuję: ,,T'ak samo spralĄ,ct się mą

,leśli chodzi o samosiejki w rzece Ścinawce.
7'o nie b)lY duże Pieniadze, bo v, sk{łli całego budżetu to b),lą ń;;ta;kołoTazy 7 lvś zl, natomiasł
RGZW, tldpowiedzialny za rzekę od lat odpisywąło, ze nie ma na lo pieniQdzy'',

ul 
|::7jjV,t<ułu, naPisanego jeszcz,e jlxo redaktor ,,Kuriera Mi"io=ro*skiego,, z dnia17,12,2014 r. (wYdanie internetowe), a jednocześnie 1uz po zaprzysiężeniu niBurmistrza
Mieroszowa, w ktorYm wskazuje Pan m.in., iz cytuję: ,,zagrozenie zclrowict i zycia mieszkańcrjw
zl'|ic{zane z rclzPadającYmi się murami oporowymi oraz ziiększenie zagrozenict powoclzios,t,ego
PoPrZaZ ztnniefszenie Przekro.ju rzeki jest z petunością sytttacjc1 nieclopuszcz:alną (...) Irajulicloczniej
ttttsi dojŚĆ do jakiegoŚ nieszczęścia lub klęski żyl,tliołowej, zeby w trybie pilnym znalazly ,irę śroclkr na
naPra]Ą)ę szkód. Skoro wiadomo jakie mogą być skttlki, może warlo w tym konkretiym-przypadku
ttstrzec, się przed slynnym powiedzeniem, ze Polak mądry po szkoclzie ... '',

4) ustaleń PoczYnionYch przeze mnie na wiosnę zfimąświadczącą usługi koparkoładowarki,
ktora wYceniła Prace przy usunięciu nanosów przy nieruchomosii uniju*śią.r.i 1źó"_ n.,
wYwozki, na kwo-tę około 2.000 zł. o czym informowano Pana na zebraniu wiejskim, ktore
odbYło się 30.03.2015 r. (wYbory Sołtysa) - przy czym dla zminimalizowania kosztow,
istotnYm w Przedmiotowej sprawie jest fakt, iż jeden z mieszkańców sąsiadujących z rzekązadekiarował, iŻ Pozwoli zeskładowac wydobyte z rzeki nanosy piachu oraz kamienie na
wał odgradzający rzekę od jego nieruchomości, a będący na jegó 'działce,

guIu .ab"rPie..enia prrud podtopieni"m niuiuchóńoś"i znaiduiacvch si

Pan Marcin Raczyński
Burmistrz Mieroszowa

pla
g wyoospodarowanie, podobnie jak to miało miejsce przv usuwaniuJamosieiet<. xwł

Na dzień dzisiejszy nanosy oraz przerosła na nich trawa znacznie wystają ponad mur oporowychroniącY domostwa i zagospodarowania około 20 mieszkańcow' uńiŚła*i. Ślą.6lbo coZ PeWnoscią bezPoŚrednio Przyczyni się do kolejnego zagrożenia powodziowe. Dodatkowo
zagroŻona PodmYciem jest droga gminna, ktora przyle§a bezpośrednio do rzeki.W załączeniu zdjęcia przedstawiające obecny Śtań koryta rzeki oraz zrobione podczas
podtopień z 2000 r"

Działanie Ze WZol€dU na nadchodzący okres deszczowv proszę potraktować iako pi|ne

Niezależnie od p_owvższeqo chciałam podziekować panu Burmistrzowi za interwencię
w,_ sprawie budoyJ murll op9!9ryeqo wzdłu xołonie{uqhomości n1 19. ,po którei RZGW we
na 150.000 zł i wpisał do ń rwv ce|owei ra 2015 r. iako pilne.

Proszę z uwagi na bezpoŚrednie zainteresowarlie mieszkańcow Gminy o zamieszczenie
niniejszego Pisma wraz z pozniejszą odpowiedzią na nie na stronie Biuletynu lnformacji
Publicznej prowadzone) przez Gminę Mieroszow
Niezaleznie od PowYzszego nadmieniam, że skan potwierdzający złożenie pismo zamieszczony
zostanie na niezaleŻnych pońalach internetowych, w ceiiL 

-poinformowania 
mieszkańcowo realizaĄi zgłaszanYch mi problemow i uwag dotyczących Naszego zycia i bezpieczeństwacodziennego' 
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